
Styrets innstilling til innkommen sak : 
 
«Vedtektene paragraf 6 sier blant annet følgende : 
 
Det skal tilstrebes å ha et løypenett som ivaretar majoriteten av medlemmenes 
behov. Løypenettets utstrekning og kvalitet må til enhver tid tilpasses 
friluftslagets økonomi. 
 
Løypenettets omfang og karakter, fastsettes av styret i NNF i god tid før hver 
sesong. 
 
Styret er derfor av den oppfatning at det er styret og ikke årsmøtet som fastsetter 
løypenettet ut fra det første avsnittet i vedtektene. Dersom det skal endres må 
vedtektene endres.  
 
Årsmøtet må gjerne ha synspunkter på hvordan løypenettet skal kjøres, men det må 
være opp til styret og fastsette kjøringen i sesongen i et samarbeid med 
leverandørene. 
 
Det er ikke fremmet et forslag til vedtektsendring og styret mener derfor at saken må 
avvises som en vedtakssak.» 
 
 


